





Juliette Maulat

Géographe - Urbaniste

Juliette Maulat is an urban and land use planning lecturer at the University of Paris 1 and a member of the Géographie-Cités laboratory's CRIA team. Her research mainly explores the relationship between transportation and planning, local public action and the railway world. She is currently conducting several studies on metropolitan planning, mobility policies and urban production around train stations in France and Canada.

Ses recherches avec le Forum



(/recherches/13524/etre-livreur-velo-passion-ou-exploitation)

Être livreur à vélo : passion ou exploitation ?

(/recherches/13524/etre-livreur-velo-passion-ou-exploitation)

Juliette Maulat, Master 2 Aménagement du Territoire et Urbanisme Université Paris 1 2020-2021



(/recherches/3509/modes-de-vie-et-mobilite-desires-quel-horizon-pour-demain)

Modes de vie et mobilité désirés : quel horizon pour demain ? (/recherches/3509/modes-de-vie-et-mobilite-desires-quel-horizon-pour-demain)

Sophie Garcia, Louise Laigroz, Mathilde Guellaën, Elia Vanson-Magalhães Da Silva, Juliette Maulat

(/project/top)

Post-Car Ile-de-France (/recherches/3516/post-car-ile-de-france)

(/project/sub)

Arnaud Banos, Sandrine Berroir, Hadrien Commenges, Jean Debrie, Juliette Maulat, Atelier Urbanisme et Aménagement

Ses publications avec le Forum



Les politiques de mobilité des métropoles ont-elles été redéfinies par la crise du Covid ?

(/points-de-vue/16063/les-politiques-de-mobilite-des-metropoles-ont-elles-ete-redefinies-par-la-crise-du-covid)

Jean Debrie, Juliette Maulat